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Abstract (en)
[origin: CN114379217A] The invention relates to a printing press, comprising a printing roller (3) and an anilox roller (2) or anilox sleeve (2)
for coloring the impression of the printing roller, characterized in that the anilox roller (2) or anilox sleeve (2) is assigned a machine-readable
identification (2a); a sensor (4) or a camera (4) for detecting the identification (2a) is provided; the computer (5) calls data stored in the digital
memory for the detected identification from the memory; and the computer (5) performs adjustment on the printing press based on the read
identification or the called data.

Abstract (de)
Druckmaschine mit einer Druckwalze (3) und einer Rasterwalze (2) oder einer Rasterhülse (2) zum Einfärben einer Druckform der
Druckwalze,dadurch gekennzeichnet,dass der Rasterwalze (2) oder der Rasterhülse (2) eine maschinenlesbare ID (2a) zugeordnet ist, dass ein
Sensor (4) oder eine Kamera (4) vorgesehen ist, welcher/welche die ID (2a) erfasst, dass ein Rechner (5) Daten, welche zur erfassten ID in einem
digitalen Speicher gespeichert sind, aus dem Speicher abruft und dass der Rechner (5) auf Basis der gelesenen ID oder der abgerufenen Daten
Einstellungen an der Druckmaschine vornimmt.
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